
 

  



 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=j6HHUapRUmM&t=12s


 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=5mhPvee2IlY


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=j_11RM1GxaA


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=vTIIgzFNGs8


 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=JsvrUwxCsMY


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=rM4RUnPWHQA


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=xon6CpiYMQw


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=aBdjpN5e_GA


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=-6sMGFg6a-I


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=w5wFZ6pdFcw


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=OgcaXx1oLjs


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=P7PpxoMa4xY


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=Q51meDyulXU


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=oUWyJpHAguM


 

  

https://www.youtube.com/watch?v=8xtB-Q0JBUg


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MEKTEBE KATILANLAR SERTİFİKALANDIRILDI 

Antalya Tarım ve Orman Müdürü Gökhan Karaca, zeytin ve zeytinyağı hakkında 

bugüne kadar en kapsamlı online eğitimi verdiklerini belirterek, Zeytin Mektebi’ne 

ilginin yoğun olmasının memnuniyet verici olduğunu vurguladı. Karaca, online 

olmasına rağmen son derece verimli bir eğitim programını tamamladıklarını 

söylerken, eğitime katılanlara yapılan sınavın ardından katılım belgesi verildiğini 

bildirdi. Youtube üzerinden eğitimi takip edenlerin de katılım belgesi konusunda 

yoğun talepte bulunduğunu kaydeden Karaca, eğitime youtube kanalıyla 

katılanların da sınava tabi tutulmasının gündemlerinde olduğunu söyledi. 

ZEYTİN MEKTEBİ ÜRETİCİYE IŞIK OLACAK 

Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır, zeytinin Akdeniz ikliminin en önemli bitki varlığı 

olduğunu belirterek, bölgemizde özellikle son dönemde tekrar zeytin üretimine dönüş 

olduğuna dikkat çekti. Gelen talepler doğrultusunda Tarım ve Orman Müdürlüğü işbirliğiyle 

zeytinin tarihi, yetiştirilmesi, ticaretiyle ilgili kapsamlı bir eğitim programı düzenlediklerini 

belirten Çandır, “Zeytin Mektebi’nin düşündüğümüzden daha çok ilgi görmesi bizi hem 

şaşırttı, hem de heyecanlandırdı. Son yıllarda zeytin üretimine ciddi bir yönelme var. Bu 

eğitimler üreticimize ve zeytinle uğraşmak isteyen insanlarımıza ışık olacaktır” dedi. 

Tarımsal üretimde eğitimin önemini vurgulayan Çandır, Borsa olarak tarımsal üretimin 

daha kaliteli ve verimli yürütülmesi için çalıştıklarını ifade etti. Çandır, Zeytin Mektebi’ni 

tamamlayarak katılım belgesi almaya hak kazananları kutladı. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

https://zeytinpark.com.tr/
https://arastirma.tarimorman.gov.tr/izmirzae
https://www.akdeniz.edu.tr/
https://hacibayram.edu.tr/
https://www.ankara.edu.tr/

